

**BESTYRELSESMØDE 4****10. maj 2017 kl. 20.00****Solbakken 65****REFERAT**

Deltagere:

Flemming, Stig, Esben, Mattias (ref.)

**1 Sidste møde og seneste aktiviteter - fast punkt**

Referat af møde 3 blev gennemgået, godkendt og underskrevet.

**2 Økonomi - fast punkt**

Der er en enkelt restance, men Stig er på sagen.

Økonomien ser fin ud.

Resultatet forventes at blive som sidste år.

**3 Foreningens udvalg - fast punkt**

3.1 Rudersdal Grundejerforening

Intet nyt

3.2 Vejledning til istandsættelse af huse

Intet nyt

3.3 Trafikudvalget

Der er afholdt flere møder med kommunen og internt i udvalget ifm arbejdet for kampagne og diverse tiltag for hastighedsregulerende tiltag. Det ser positivt ud.

Kampagnens fase 2 kører i uge 23/24 og vil i store træk være magen til første kampagne.

**4 Foreningens områder og fællesarealer - fast punkt**

4.1: Hjemmesiden og Facebook:

Hjemmesiden er blevet opdateret de mest kritiske steder.

4.2: Status fra Bent, varmecentral og anlæg:

Intet nyt – alt ok.

4.3: Status fra Ulrich, gartnere og vedligeholdelse:

Foråret er kommet, så gartnerne er for alvor i gang med vedligeholdelse af arealerne.

Derudover er der nu lavet konkrete aftaler med tømreren ift. reparation af legeplads. Efter gennemgang er det blevet aftalt at reparationen bliver gennemgående og ikke bare pletvis.

4.4: Skovloddet 31:

Intet nyt

4.5: Vedligeholdelsesarbejder:

Koldtvandsrørene blev diskuteret og der er en plan på vej.

4.6 Fortove og veje

Kommunen er blevet kontaktet vedr. belægningen på Skovloddet og de to vestlige stikveje samtidig. De bliver rykket for svar.

Ulrich bliver bedt om at lukke specifikke huller på Skovloddet.

**5 Skovloddet 31**

God aktivitet på udlejningen

**6 Henvendelser fra grundejere og andre**

Intet nyt.

**7 Eventuelt**

- Kommentarer til Sommerorientering 2017: Oplægget fra Flemming blev rost med enkelte små kommentarer. Planen er at omdele i weekenden uge 20.
- Sommerfest: Mattias undersøger mulighederne for at få sommerfesten op at stå.
- Arbejdsweekend: På næste bestyrelsesmøde skal varmecentralen beses i forbindelse med den årlige rundring i området.

Referatet er godkendt ved underskrivelse

---

Flemming Scheel

---

Stig Moerner

---

Mattias Krogh-Møller

---

Esben Iversen